附件 

Attachment

汉口历史风貌区老旧小区改造及旅游提升项目产业策划和运营机制研究方案国际征集

International Solicitation for Industrial Planning and Operation Mechanism Research Programs of Hankou Conservation Area Old Neighborhoods Renovation and Tourism Promotion Project

应征人报名表

Application Form

	序号No.
	项目和内容

Items and Contents
	

	1
	单位注册名称

Registered name 
	

	
	国别

Country
	

	
	法定代表人

Legal representative 
	

	
	公司注册地址

Registered address
	

	
	公司成立日期

Date of establishment
	

	
	公司电话

Tel 
	

	
	传真

Fax
	

	
	电子邮箱

Email
	

	2
	本项目联系人（姓名）：

Contact person for the project (name):
	

	
	职务

a. Position
	

	
	b. 电话（须提供手机号码）

b. Tel (mobile phone required)
	

	
	c. 传真

c. Fax
	

	
	d. 电子邮箱

d. Email
	

	
	e. 通信地址及邮政编码 

e. Mailing address and postal code
	

	3
	法人性质：

Type of legal person:

有限责任公司/合伙人/其它

Limited liability company/partner/others
	

	4
	营业执照/商业登记

Business license/business registration
	

	
	证书编号 

a. Certificate No. 
	

	
	b. 登记日期

b. Date of registration 
	

	5
	企业人力资源

Human resources 
	专业咨询人员总数：                       

Total number of professional consultants:     

其中(由应征人自行补充)：        

To be specific (supplemented by the applicant): 

	6
	联合体

Consortium
	是否与其他机构组成联合体参加投标：（是/否）Whether you participate in the bidding together with other organizations as a consortium: (Yes/No)
联合体牵头单位名称：                   Name of the lead unit of the consortium:
联合体其他成员名称：                   Name of the other member of the consortium:


注：

Note:

此表填写完成后E-mail至jinjiantou2018@163.com邮箱，随本表请附应征人的营业执照和资质证书(资格证明文件）。

1. Please fill in the form and email it to mailbox jinjiantou2018@163.com, together with the applicant's business license and qualification certificate (statement of qualification).

2、邮件标题应注明应征人名称和“汉口历史风貌区老旧小区改造及旅游提升项目产业策划和运营机制研究方案国际征集”。

2. The name of the applicant and “International Solicitation for Industrial Planning and Operation Mechanism Research Programs of Hankou Conservation Area Old Neighborhoods Renovation and Tourism Promotion Project” should be indicated in the subject line.

3、此表须发送Word版和盖章的PDF扫描版。

3. A Word version and a PDF scanned version with stamp must be sent.

4、如为联合体参加应征，联合体每个成员分别填写本表格（同时注明联合体其他成员及牵头单位）并附联合体协议，由牵头单位发送邮件至指定邮箱。

4. If the applicant participates in the solicitation as a consortium, each member of the consortium shall fill in this form separately (indicating other member and the lead unit of the consortium) and attach the consortium agreement. Then, the lead unit shall email the forms to the designated mailbox.
